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Szegénységi bizonyítvány
Cs. Bereczki Attila
  | 2010. 02. 26. | 12:03:54
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Debrecen – Ki kell mondani: Debrecen sportjában erőteljes leépülés tapasztalható. Ha nem jön pénz a Piac utca 20. alól, akkor sorra dobják be a törülközőt a csapatok. Ami Európa-szerte nagy biznisz és népszerű, az nálunk, cíviséknél döglődik. Ez van!
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Szomorú helyzet állt elő ismét kosaras fronton Debrecenben. Orbitális bukással végződött egy újabb nagyreményű próbálkozás, mely immár azt a nagyon nagyhírű egyetemünket is megégette, mert adta hozzá a nevét, és még mást is. Mondhat itt bárki bármit, ez szégyen és gyalázat! Teljes megsemmisülés. Totális K. O.! Debrecen és a kosárlabda viszonya az elmúlt húsz évben több szenvedést, árulást és megcsalást hozott, mint a legnyálasabb tévésorozat. Minden kétséget kizáróan kiderült, hogy a világ második legnépszerűbb csapatjátéka a cívisvárosban nem életképes!

Debrecenben nem kell a kosárlabda! Kiderült ez már a Tegáz-DKK bukásakor, amikor a csapatot fenntartó debreceni vállalkozó bukszája kiürült, és az önkormányzaton kívül senki nem érezte fontosnak ezt a márkát. PannonPipe-DAKK – van, ki e nevet nem ismeri? Így hívták a következő halálra ítélt próbálkozást. A játékosoknak lacikonyhára sem futotta, de egy Ráthonyi Tamás nevű megszállott bent tartotta a csapatot az élvonalban, zsíros kenyérrel és fanatizmussal. Egy mellszobor a minimum, ami járna neki, és ez komoly!

A DAKK is meghalt, eltemettük, megsirattuk, de jött a Vadkakasok, mely addig soha nem látott, profi marketinggel célozta meg a kosárlabda iránt rajongó tömeget. Igen, tömeget! A Loki focistái után a férfi kosarasokra volt a legnagyobb igény a cívisvárosban, amikor ment a szekér, és bár ezt kézilabdás körökben erősen vitatják, attól még sziklaszilárd tény, mint az, hogy amúgy a kézilabda egy másik csodás találmánya az emberiségnek. A Vadkakasok-kampány engem annyira magával ragadott, hogy máig őrzöm azt a plüss kukorikút, amit a lányomnak vettem, hogy annyival is hozzájáruljak a debreceni kosárlabdasport felvirágoztatásához. Nem jött be! Nekem csak 1500-ba került, az önkormányzatnak százmilliókba. Azt beszélik, talicskával tolták ki onnét a pénzt. Kicsik vagyunk ahhoz, hogy biztosat tudjunk.

A Vadkakasok haláltusájában a debreceni kosárlabda elvesztette a legnagyobb támogatóját, a közönséget. Aki ennyi kudarc után egy DEKE nevű formációval próbált betörni a piacra, az menthetetlenül szerelmes ebbe a világba, és azt sem tudja, hogy eszik-e vagy isszák. A legelső NB I-es bajnoki óta várom, hogy mikor teszik ki a táblát: „Érdeklődés hiányában a csapat feloszlott”. A DEKE-re az ifistákon, az anyukákon és a szeretőkön kívül senki nem volt kíváncsi. Amíg a fiúk bent pattogtattak, odakint nyugodtan főzhettek volna babgulyást a közönségnek, a családias hangulat végett. Máskor meg körmöt csülökkel.
Szima Gábor szavaiban nincs okunk kételkedni, márpedig ő azt mondja, hogy a BL-be jutás nem járt együtt a támogatói bevételek számottevő növekedésével a DVSC futballcsapatánál. Ha a foci legmagasabb szintjét is megjárt Loki nem elég vonzó márkanév, ahhoz, hogy a Micimackó Kft. megvegyen egy molinót évi egymillióért, vagy csak úgy, pusztán lokálpatriotizmusból adjon 500 ezret, mert telik rá, akkor elhiszem, hogy a DEKE-hez még lasszóval sem lehetett befogni támogatókat. És ennek semmi köze a válsághoz, még mielőtt ezt hoznák fel mentségül akárkik. A Vadkakasok idejében nem volt válság, mégis bezárt a bazár. A válság legfeljebb tisztába tette a dolgokat, hogy az önkormányzatnak nem feladatköre profi klubokat tömni pénzzel, és le lehet róla szállni!
Az a szomorú helyzet állt elő, hogy ki kell mondani: Debrecen sportjában erőteljes leépülés tapasztalható, és ez a focicsapat sikereinek a tükrében is igaz. Dolgavégezetlenül távozik az élsportból a DKSE is, mely a DEKE-hez képest méltósággal búcsúzik, de akkor is nagyon fáj, mert sokkal jobb sorsra volt érdemes. Debrecen éppen azon a két fronton vérzett el, mely a futball után minden kétséget kizáróan Európában a legmenőbb (férfi kosárlabda, férfi kézilabda). Nincs mit szépíteni: ez szegénységi bizonyítány.
Debrecen, én így is szeretlek! És hamarosan épül a futballstadion. Világosan megmondták!

Cs. Bereczki Attila
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Olvasta már?


[image: Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi]Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi

[image: Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre!]Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre!

[image: Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra]Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra
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[image: Öt nagy projektet terveznek Hajdúböszörményben]Öt nagy projektet terveznek HajdúböszörménybenKészülnek az engedélyezési és kiviteli tervek.
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[image: Debreceni Fidesz: a Civil Fórum jobban tenné, ha fákat ültetne ]Debreceni Fidesz: a Civil Fórum jobban tenné, ha fákat ültetne Jön a választás, megy az adok-kapok. 
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Gazdaság


2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerintHajdú-Biharban járt Farkas Bertalan.


Háromszáz termék ára nyárig befagyasztva marad a SPAR-nálÚjabb negyedévre, június 30-ig meghosszabbítja a SPAR az Árstop EXTRA promóciót, így háromszáz termék ára garantáltan alacsony marad. 


Újabb áremelés jön a kutakon: közelítünk a 700 forint felé A magyar autósok a régió egyik legmagasabb árán tankolhatnak. 


Hajdúsámsonban tornacsarnok, Hortobágyon közösségi tér épül Európai uniós támogatásból 5 hajdú-bihari település jut forráshoz. 


Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevőMég az sem kizárt, hogy a szórakoztató centrum Debrecenben talál új otthonra – derül ki Baré Maik nyilatkozatából. 


Repülőgéphajtómű-alkatrészjavító cég telepedik DebrecenbeA Debreceni Egyetemmel működnek együtt.
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Támogatott tartalom


[image: Öt érdekesség Hollandiáról, amit valószínűleg te sem tudtál]Öt érdekesség Hollandiáról, amit valószínűleg te sem tudtálVannak olyan érdekességei a nemzetnek, amiket kevesen ismernek.


[image: Barna utcai fejlesztés: meg kell védeni az új burkolatot]Barna utcai fejlesztés: meg kell védeni az új burkolatotA Debreceni Vízmű Zrt. pályázata.


[image: Tőr utca: útépítés előtt vízvezetékeket kell cserélni]Tőr utca: útépítés előtt vízvezetékeket kell cserélniA Debreceni Vízmű Zrt. kivitelezőt keres.


[image: A legnevesebb gyártók termékei a Gulyás Tüzépen ]A legnevesebb gyártók termékei a Gulyás Tüzépen A TAU Cerámica története.





Programok


Retró számítógépek rajongói találkoznak Debrecenben 

Egy napon keresztül vívnak Debrecenben

A diákok és a tanárok előtt is megnyitja kapuit az Atomki Debrecenben

Debrecenben is keresik a legnagyobb tehetségeket

Húsvéti programokkal készül az Agóra








Legolvasottabb
[image: Völner-Schadl-ügy: megszólalt az ügyészség]
Völner-Schadl-ügy: megszólalt az ügyészség
[image: A Zemplén világrekordot jelentő hídja túl a próbaterhelésen]
A Zemplén világrekordot jelentő hídja túl a próbaterhelésen
[image: Elkóborolt egy kis óvodás Debrecenben, de nagy mázlija volt Imre bácsiékkal]
Elkóborolt egy kis óvodás Debrecenben, de nagy mázlija volt Imre bácsiékkal
[image: Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő]
Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő
[image: Licitálni lehet a debreceni tanyára]
Licitálni lehet a debreceni tanyára


Kiemelt
[image: Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi]
Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi 
[image: Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre!]
Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre! 
[image: Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra]
Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra 
[image: 2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerint]
2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerint 
[image: Ki lehet törni a bodaszőlői cigány telepről? Az Opre Roma Egyesület utat mutat]
Ki lehet törni a bodaszőlői cigány telepről? Az Opre Roma Egyesület utat mutat 


Népszerű témák
Baré MaikFelföldi JánosTropicanaSziget-KékDaróczi CsabaszociológusFerge ZsuzsaRita Ora Zaporizzsjalombkoronasétányotthonfelújítási programMagyar Honvédség 1. Tűzszerész és Folyamőr Ezred 
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